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Annet van der Mast
ledenadmin@neo25.nl | 0416-277974

Algemene Zaken
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Sponsoring
Erick de Roon | info@neo25.nl
Lars Goes | lars.pr@neo25.nl

Bezorging clubblad
Lars Goes
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Actueel
Zie www.neo25.nl voor het meest actuele 
nieuws. (afgelastingen e.d.)

Aanlevermogelijkheden kopij

Lever uw tekst en/of foto's digitaal aan via 

clubblad@neo25.nl. Of lever uw stuk in via de 

brievenbus in de kantine.

Activiteitenkalender
1 nov 2013 Zeemansliederen-avond 
15 nov 2013 N.E.O.'25 Bingo 
22 nov 2013 Leden-vrijwilligers-avond 
29 nov 2013 Sinterklaas avond 
30 nov 2013 Trekking grote loterij 
13 dec 2013 Bingo 
21 dec 2013 Kerstbrunch 
1 jan 2014 N.E.O.'25 Schaatsbaan 
2 jan 2014 Nieuwjaarreceptie 
4 jan 2014 Zaal Zaalvoetbaltoernooi 
10 jan 2014 Bingo 
11 jan 2014 Loonse en Drunense duinen 
Mountainbiken 
7 feb 2014 Bingo 
7 mrt 2014 Bingo 
4 apr 2014 Bingo 
2 mei 2014 Bingo 
23 mei 2014 Bingo 

Zie www.neo25.nl voor dagelijks up to date 

activiteitenkalender.



Uit de bestuurskamer
Op 19 september werd de eerste, vrij goed 

bezochte  algemene ledenvergadering 

gehouden van onze vereniging en legde het 

bestuur nieuwe stijl aan de vereniging uit hoe de 

eerste 10 maanden zijn verlopen.

Voorzitter Sjaak Ramsteijn gaf aan wat er allemaal 

gedaan is en vooral wat er nog allemaal gedaan 

moet worden. Tijdens de vergadering kregen 

de commissiehoofden allemaal het woord om 

een uiteenzetting te geven over de door hun 

commissie gedane werkzaamheden voor de 

club. Vooral op � nancieel gebied zullen we in de 

komende jaren op onze tellen moeten passen 

terwijl -als we willen groeien- ook voor de 

accommodatie de nodige aanpassingen nodig 

zijn.

Kortom, er ligt voor het bestuur en de commissies 

nog een heleboel werk te wachten maar als we 

met z,n allen de schouders er onder blijven zetten 

moeten we ook in de nabije toekomst in staat zijn 

om deze problemen het hoofd te bieden. 

Verder op in dit clubblad vindt u de notulen van 

de ledenvergadering. 

HET BESTUUR

Condoleance

Op 1 oktober is overleden Dhr.Johannes van 

Zelst, donateur van onze vereniging, wij wensen 

mevrouw van Zelst en familie veel sterkte met dit 

verlies.

HET BESTUUR



Jaargang 10 nr: 1

De aankondiging van de 10 jaargang van het 

clubblad. 

Jaargang 11 nr: 6 

De trainingsopkomst van de selectie in het 

seizoen 1973–1974, wij zijn benieuwd of onze 

jongens het momenteel beter doen?

50 jaar clubblad 



Jaargang 12 nr: 4 Het 50 jarig bestaan van onze vereniging.



Jaargang 12 nr: 6

Het lijkt er op dat er de afgelopen 50 jaar weinig 

is veranderd bij ons NEO, qua feesten betreft.

Jaargang 19 nr: 10

Zilveren bondsspeld voor Koos en Leen

 



Jaargang 19 nr: 5

Het eerste elftal van NEO is kampioen! En 

promoveert hiermee naar de 2e klasse.

 



Jaargang 20: nr 1

Een uitgebreid verslag van het zilveren molen toernooi, waar de A jeugd van NEO de 2e plek behaald.





Jaargang 20 nr: 1

Inmiddels al weer 20 jaar clubblad.



Uitnodiging jubilarissen en vrijwilligersavond

Op vrijdag 22 november a.s. wordt de jaarlijkse jubilarissen en vrijwilligersavond georganiseerd.Op deze 

avond zullen een aantal jubilarissen in het zonnetje worden gezet voor hun langdurig lidmaatschap van 

onze vereniging. 

Ook worden op die avond alle vrijwilligers van onze club uitgenodigd voor een hapje en een drankje als 

dank voor hun aan de vereniging bewezen diensten in het afgelopen jaar. Het  bestuur hoopt heel veel 

vrijwilligers te mogen verwelkomen op deze altijd weer bijzondere avond.



Ladiesdag/vriendinnendag bij v.v. N.E.O.'25

Groot succes!



* Deze foto werd gezien tijdens een vakantie in 

Frankrijk?

* Spelers en begeleiders van NEO-1 de 

complimenten kregen   over hun blauwe polos 

van de voorzitter van HEUKELUM?

* Sjaak wel even baalde dat hij zijn polo niet aan 

had?

* Ook Jimmy zijn polo niet aan had op Ladies-

Day?

* Stefan Vorstenbosch niet altijd twee paar 

kousen aan heeft?

* Cees Persoons een cruiseschip heeft?

* Gerard Rijkers naast koken ook heel goed is in 

ko!  eschenken?

* Corne Vrinten wel de juiste kleurtjes had 

gevonden, maar zijn dochtertje zonder rokje 

naar de kantine stuurt?

* Cees Persoons niet (echt) meer rookt?

* Patrick Leijtens opgenomen is op ' the wall of 

fame' bij Kozakken Boys

* Patrick nu graag een ster wil op 'the walk of 

fame' in Hollywood?

* Ruud van Dongen raddraaier was bij ONI?

* Ruud ook met de hoofdprijs weg ging bij ONI?

* Ruud ook bij NOAD de hoofdprijs won?

* Patrick Leijtens spierpijn heeft na een potje 

ballen bij NEO-3?

* De nieuwe club ,,vrienden van NEO25,, leden 

zoekt?

* Er in de kantine nu ook Regenjasjes met NEO 

logo te koop zijn?

* NEO-3 nieuwe trainingspakken heeft?

Wist u dat?
* Er nog loten te koop zijn?

* Cees zijn Cruiseschip een envelop met foto 

blijkt te zijn?

* Henk de Wolf  wel 12 gebakjes lust?

* Riekie moeite heeft met kleine lettertjes?

*De dochter van Michel van Beek graag naar 

Neo wil omdat zijn dochter naar Henkie wil?

* Toon de Jong graag een bank voor zijn deur 

wil?

* Het niet bekend is of het een RABO of ABN 

moet zijn?

* Wij van WIST U DAT Rene Hubeek warm zagen 

lopen bij NEO-1?

* Er veel NEO mannen & vrouwen bij Waalwijk 

ontmoet waren?



Notulen algemene ledenvergadering
Notulen Algemene Ledenvergadering v.v. NEO’25, 19 september 2013 in de kantine 

van de vereniging.

Afwezig met kennisgeving: Gerard Rijkers, Jurgen van Caem.

1. Opening door de voorzitter

Sjaak Ramsteijn opent de vergadering als nieuwe voorzitter. In zijn openingswoord bedankt hij 

iedereen voor hun komst en presenteert hij het programma en de agenda van deze avond d.m.v. een 

powerpoint presentatie. Hij wijst de leden op het afgelopen jaar, de vuurdoop van het nieuwe bestuur. 

De vergadering zal dan ook in het teken staan van wat er in de afgelopen tien maanden is gebeurd en 

wat de plannen zijn voor het aankomend seizoen.  Alle commissies zullen aan het woord komen met 

betrekking tot afgelopen seizoen en het te voeren beleid. 

2. Notulen van de Algemene ledenvergadering 2012

De notulen van de algemene ledenvergadering van 2012 zijn nagekeken en hebben in het clubblad 

gestaan. Er waren weinig op- en aanmerkingen en de notulen zijn goedgekeurd. 

3. Financieel verslag seizoen 2012-2013

Penningmeester Rudy van Dongen presenteert het $ nancïeel verslag van 2012-2013. Hierbij vertelt 

hij over de oorzaak van de hoge kosten van de laatste jaren en de daardoor ontstane rode cijfers. 

De voornaamste oorzaken zijn de hoge inkoopprijs en de waskosten. Daarbij is het vanbelang 

dat NEO zich in de toekomst aan de begroting gaat houden. Om dit te realiseren is er een ander 

administratiesysteem opgezet en worden de kosten straks per commissie bijgehouden (in de toekomst 

krijgen deze ook een budget). Doordat NEO dit jaar maar net uit de rode cijfers komt is er weinig ruimte 

om te investeren. Het resultaat was dit jaar positief door het wegblijven van onverwachte kosten; 

het vertrek van Edwin van Wijk, de contributieverhoging en de goede maand mei waarvoor hij Piet, 

Rian en alle leden bedankt. Helaas waren er ook tegenvallers; de inbraak die alles bij elkaar 4000 euro 

heeft gekost, de huurstijging van 15% en de lange winterperiode waardoor veel inkomsten werden 

misgelopen. 

4. Kascontrole commissie 

De kascontrole commissie, bestaande uit Adriaan Faro, Peter van Caem en Ido Swagerman, heeft de 

kascontrole uitgevoerd en de bescheiden in orde bevonden. Ook de Raad van Toezicht heeft hieraan 

goedkeuring gegeven. Ido Swagerman en Adriaan Faro treden dit jaar af, de voorzitter bedankt hen 

voor het werk wat ze gedaan hebben. Dick Timmermans en Robert Martens zullen dit jaar de taken 

waarnemen. 

5. Aftredend en niet herkiesbaar

Aftredend en niet herkiesbaar zijn Jurgen van Caem (vice-voorzitter) en Hans Verduin ($ nanciële 

commissie). De voorzitter bedankt hen beiden voor hun inzet.   

 

6. Commissie aan het woord

Raad van Toezicht

De Raad van Toezicht bestaat uit Niels van Tiggelen, Johan Haisma en Hans van der Schans die het 

woord doet. De Raad is vorig jaar ontstaan als Commissie NEO2020. 

Zij hebben het nieuwe bestuur en het nieuwe model gevormd. Na de eerste tien maanden kijkt de 



raad tevreden terug naar de nieuwe weg die is ingeslagen en hetgeen wat in samenwerking met het 

bestuur en de commissies is bereikt. De raad zal in de toekomst het bestuur op de achtergrond bijstaan 

en ondersteunen. Komend jaar is dan ook het doel om met nog meer energie de droom die zij hebben 

voor NEO’25 invulling te geven. 

Financiële commissie

Rudy van Dongen vertelt over de ! nanciële doelstelling van het komende jaar; 15000 euro bezuinigen. 

Er moet een stapje terug worden gedaan om in de toekomst een stapje vooruit te kunnen doen. De 

grootste bezuinigingen zullen worden gedaan op de was- en personeelskosten. Samen met Jimmy 

Ramsteijn heeft Rudy een waskostenplan geschreven wat dit seizoen zal gaan lopen. Daarnaast moet 

de winstmarge verbeterd worden. Dit zal worden gerealiseerd door een lagere inkoopprijs. Hiervoor 

zijn o% ertes opgevraagd en zal er samen met SSC een (voorlopig) contract worden afgesloten met John 

van Pas (besparing van 7000 euro). Tevens wordt er gekeken naar een verlaging van de energie- en 

onderhoudskosten. Verder is en zal er in de toekomst geld worden gereserveerd voor een rokersruimte, 

de koeling en het aankomend 90-jarig jubileum van NEO’25. De ! nanciële commisie zal dit seizoen 

worden aangevuld met Lisa van Dam en Ido Swagerman. 

Public Relations

Jimmy Ramsteijn vertelt over de PR commissie die sinds 1 november 2012 in het leven is geroepen. 

Er stonden veel punten op het programma voor deze commissie. Zo viert het clubblad dit jaar zijn 

50-jarige jubilieum en daarmee ook zijn laatste jaargang. Door 5 jubileumedities zal het een waardig 

afscheid krijgen. Jimmy benadrukt dat de oudere leden niet vergeten zullen worden, voor hen zal 

naar een alternatieve oplossing worden gezocht. Ook voor de huidige sponsors komen nieuwe 

alternatieven. Door veel kritiek op de voormalige site kreeg dit hoogste prioriteit wat resulteerde in een 

geheel nieuwe site die in september online is gegaan. De nieuwe site biedt veel mogelijkheden en in de 

samenwerking met Clubassistent is daarnaast ook een Neo-app ontwikkeld. Een ander nieuw initiatief 

is Vrienden van NEO. Deze vrienden investeren geld, later kunnen ze zelf beslissen naar welk project het 

gaat. Bij interesse hiervoor kunnen Erick de Roon, Lars Goes of Jimmy Ramsteijn benaderd worden. Tot 

slot streeft de PR Commissie naar een algemene kledinglijn.  

Accommodatie commissie

Het woord wordt gedaan door Jaco Meijer. Ook deze commissie heeft de opdracht zoveel mogelijk 

te bezuinigen op het onderhoud. Dit wordt gedaan door materiaal via sponsors te verkrijgen en 

zoveel mogelijk werk door vrijwilligers te laten uitvoeren. Een voorbeeld hiervan is het interne 

schilderwerk. Ook voor de geplande rokersruimte, waarvoor de kosten na opgevraagde  o% ertes boven 

ons budget bleken te liggen, wordt gezocht naar mogelijkheden binnen de vereniging. Daarnaast 

zal er een groot onderhoudsplan opgezet worden. Problemen waar dit jaar tegenaan gelopen werd 

zijn de warmwatervoorziening en het langdurige gebruik van de velden door de scholen. Hierover 

is Jaco Meijer met de gemeente in onderhandeling. Als laatste punt benadrukt hij dat er nog steeds 

vrijwilligers nodig zijn. Niet alleen om fysiek bij te staan, maar ook voor input van nieuwe ideeën. 

Hiervoor kan dan ook altijd gemaild worden naar onderhoud@neo25.nl. 

Commissie voetbalzaken

Voor de Commissie voetbalzaken doet Ad van Tuijl het woord. Hij uit zijn onvrede over het feit dat er 

vooral geld ingeleverd moest worden dit jaar en hoopt dan ook dat er komend jaar geld kan worden 

geïnversteerd om weer op sterkte te komen. Hij ziet NEO’25 als een zowel prestatie gerichte als 

recreatieve club die sportiviteit hoog in het vaandel heeft. Dit moet veel meer uitgedragen worden in 

en buiten het veld, zodat de aantrekkingkracht van de club vergroot wordt. De doorstroming naar de 



senioren gaat goed en is als positief ervaren dit seizoen. De belangrijkste doelstellingen voor volgend 

seizoen zijn jeugdspelers aantrekken zodat er selectieteams kunnen worden samengesteld die prestatie 

gericht gaan voetballen. Daarnaast spreekt hij zijn ambities uit over het 1ste elftal, een jong team 

dat nog veel moet leren maar veel potentie heeft. Het 2e elftal voetbalt echter te laag en moet gaan 

verbeteren. Verder benadrukt hij de noodzaak van goede leiders en trainers. Hierbij kunnen spelers uit 

hogere elftallen hun steentje bijdragen. Een goede motivatie is vereist en er zal veel tijd in gestoken 

moeten worden. Zijn oproep is dan ook: “Ga iets doen voor de jeugd!” 

Kantine Commissie

De voorzitter wijst erop dat ontzettend veel georganiseerd wordt in de kantine (o.a. bingo, sinterklaas, 

speldjesavond). Rian en Piet en de rest van de kantineploeg staan altijd klaar voor iedereen, de 

voorzitter bedankt hen daarvoor hartelijk. In de toekomst is het plan om op donderdagavond de sfeer 

terug te gaan brengen met een happy hour. Daarnaast wil de voorzitter de ouderwetse spiegeleieren 

van Piet weer gaan aanbieden op de zaterdagen dat het 1ste thuis voetbalt. Hiermee wordt ook de sfeer 

binnen de vereniging uitgedragen. 

Algemene Commissie

Cees Persoons neemt de algemene commissie voor zijn rekening. Hij zorgt hiermee voor werving, 

ondersteuning en begeleiding. Het voornaamste doel is om in samenwerking met PR nieuwe leden 

binnen te halen. 

Evenementen Commissie

De evenementen commissie is dit jaar behoorlijk uitgebreid. Tony van Driel vertelt over de overdracht 

dit jaar waarbij duidelijk werd dat er veel evenementen al bestonden maar niet werden uitgevoerd. 

Daarom is er dit jaar een evenementenkalender gemaakt en is er een draaiboek van elke activiteit zodat 

elke overdracht makkelijk te realiseren is. De opdracht van de evenementencommissie is break-even 

draaien op jaarbasis zodat bijkomende kantine omzet ook echt voor de vereniging is. Hij benadrukt 

dat er veel vrijwilligers nodig zijn voor de evenementen en wil graag ouders oproepen dit seizoen een 

handje mee te helpen. Door evenementen kunnen we NEO op de kaart zetten. Als afsluiting is er een 

mooi " lmpje met foto’s van evenementen van afgelopen jaar. 

 

7. Rondvraag

De voorzitter geeft aan dat kritiek welkom is zolang deze samen gaat met raad en ondersteuning.  

Henk Versteeg: “Een verzoek aan de trainers en leiders om op donderdag de goaltjes langs de lijn op te 

ruimen zodat er goed gemaaid kan worden.”

Reactie voorzitter: “Goede tip en daar wordt aan gewerkt.”

Vraag van Bert Braspenning: “Zal de nieuwe nieuwsbrief per post verschijnen?”

Antwoord van Jimmy Ramsteijn: “We zullen gaan kijken welke informatie noodzakelijk is en in welke 

frequentie. In het komend jaar zal hier een concreet plan voor komen.”

Vraag van Carlo Broeks: “Onder welke commissie valt werving en selectie? Hoe willen we meer leden 

aan gaan trekken? Is daarvoor een plan in ontwikkeling?”

Antwoord voorzitter: “Cees houdt zich speci" ek bezig met werving maar wordt daarbij ondersteund 

door andere commissies. Daarnaast is er buiten NEO om advies gevraagd. Helaas is het plan nu eigenlijk 

al achterhaald omdat de meeste jeugd al een club heeft. Daarom werken alle commissies mee en zullen 

zij zich komende periode in moeten zetten om voor mei een solide plan op te zetten.” Aanvulling Tony 

van Driel: “Naast werving vanuit Neo willen we ook ouders benaderen om zo bij scholen binnen te 

komen.” 

Reactie Ron Oostrum: “Een tip is om te kijken naar buitenschoolse opvang, of deze kinderen niet 



opgevangen kunnen worden bij de vereniging na school.” Vraag van Wilco Broeks: “Is het een gerucht 

of de waarheid dat de WOZ-waarde van het clubhuis naar beneden kan worden bijgesteld?” Antwoord 

Rudy van Dongen: “Hier is Henk van Zelst mee bezig geweest. De WOZ-waarde was 1,5 miljoen maar 

nergens op gebaseerd. Dit is vervolgens aangevochten waardoor de WOZ-waarde is gedaald naar 1,2 

miljoen. Dit scheelt NEO 200/300 euro op jaarbasis.” Vraag van Corne Vrinten: “Bij ledenwerving, zal er 

iets worden gedaan aan tekort aan kleedkamers?” Antwoord voorzitter: “Dit is intern al ter discussie 

gesteld en onderzocht maar was helaas gezien de � nanciële situatie niet mogelijk. Met de positieve 

cijfers hopen we het in de toekomst wel te kunnen realiseren. Dit zal een 1-4 jaren plan worden”

Reactie Wilco Broeks: “Andere verenigingen gebruiken opbergkasten. Is dit een optie?”

Reactie Erick de Roon: “Kasten staan in het plan als alternatief voor nieuwe kleedkamers.”

Antwoord voorzitter: “Helaas is hier niet genoeg plaats voor binnen het gebouw, uitbreiding zal 

hierbij dus hoe dan ook noodzakelijk zijn.” 

8. Afsluiting voorzitter

In zijn slotwoord wijst voorzitter Sjaak Ramsteijn nog op een paar belangrijke punten. Er zal 

samengewerkt moeten worden om nieuwe jeugdspelers aan te trekken. Hierbij zal rekening moeten 

worden gehouden met de verandering van de samenleving op sportgebied. Hij hoopt dat het 

gezamenlijke toekomstbeeld wat het bestuur heeft, bereikt zal worden. Hij prijst Antoine van Pelt 

voor het betrekken van de jeugd en geeft aan dat dit als een positieve ontwikkeling aanvoelt. Verder 

wijst hij op de vele vrijwilligers die NEO heeft, maar alle extra hulp is welkom. Neo is een positieve weg 

ingeslagen en gaat een mooie toekomst tegemoet. De voorzitter sluit af met een laatste, duidelijke 

mededeling: Samen krijgen we het goed voor elkaar en bedankt de leden voor hun inbreng.

NOTULISTE PAM VAN WANROOIJ



VRIENDEN VAN N.E.O.’25.

De club 'Vrienden van N.E.O.’25' is in oprichting en gaat bestaan uit 

een groep van zowel particulieren als bedrijven die N.E.O.’25  � nancieel 

gaan ondersteunen. Het bestuur gaat bestaan uit  vijf leden van  de  

op  te  richten club en een vertegenwoordiger uit het hoofdbestuur 

van N.E.O.’25. Zij kiezen elk jaar een aantal projecten die voor de                     

'Vrienden van N.E.O.’25' interessant zijn om te steunen.

Tijdens de ledenvergadering van de 'Vrienden van N.E.O.’25' bepalen de 

leden welk project uiteindelijk de steun gaat ontvangen.

De contributie voor het  jaar 2014 is vastgesteld op 25,00 euro voor 

particulieren en 50,00 euro voor bedrijven.

Op het vernieuwde bord in de kantine worden de namen van de leden 

vermeld. Bedrijven die de 'Vrienden van N.E.O.25' ondersteunen krijgen 

een vermelding inclusief bedrijfslogo.

Voor meer informatie kunt u contact opnemen met:

Monique Boons - Erick de Roon - Jimmy Ramsteyn - Lars Goes

Lid worden?!  vul je naam in onder de streep of mail naar: PR@neo25.nl

======================================================================

Naam:

Contactgegevens:



Nieuwe website is live

Sinds 1 september is de nieuwe website van 

onze vereniging in dan eindelijk live. Een groot 

aantal leden maakt al volop gebruik van de 

nieuwe mogelijkheden. Daarnaast is de NEO-

App te downloaden via de site. 

Heeft u de nieuwe mogelijkheden nog niet 

ervaren? Surf dan snel naar www.neo25.nl.

Mist u als bedrijf/sponsor nog uw naam/logo op 

de site? Stuur dan een mail naar PR@neo25.nl



Bosch Sprang is een internationaal bedrijf 

op het gebied van thermoformmatrijzen. 

Gebruikmakend van een hightech machinepark 

wordt een hoog kwaliteitsniveau bereikt, 

waardoor ons team op een e�  ciënte wijze aan de 

eisen van onze opdrachtgevers voldoet. Om de 

kwaliteit van onze producten en diensten op een 

hoog peil te kunnen blijven aanbieden zijn wij op 

zoek naar een CNC-Frezer en CNC Draaier.

In deze functie beman je een CNC machine 

waarmee je onderdelen van eindproducten 

in enkele stuks of kleine series bewerkt. Je 

hebt hierbij te maken met kleine toleranties, 

hoogwaardige materialen en een hoge 

moeilijkheidsgraad. Je bent verantwoordelijk 

voor het programmeren en het in- en omstellen 

van de machine aan de hand van technische 

tekeningen. De werkzaamheden vinden plaats 

in een tweeploegendienst waarbij de werktijden 

liggen tussen 06.00 uur en 20.00 uur.

Pro$ el:

-Minimaal afgeronde MBO opleiding 

metaalbewerking met verspaning (indien dit 

niveau bereikt is door jarenlange ervaring dan is 

dat toereikend)

-Ervaring met CNC-besturing (kennis van de 

Okuma besturing is een pré)

-Bijzonder nauwkeurig kunnen werken

-Je hebt a�  niteit met prototypes en je wil 

een bijdrage leveren om het freesproces te 

verbeteren

Wij bieden je uitstekende ontplooiingskansen 

in een dynamisch bedrijf dat voor de komende 

jaren een veelbelovend perspectief heeft en 

waar waardering is voor eigen initiatief.  

Belangstellenden voor deze aantrekkelijke 

functies worden verzocht hun sollicitatiebrief 

voorzien van curriculum vitae te richten aan:

Bosch Sprang B.V., t.a.v. de heer H. Verhoeven, 

postbus 305, 5160 BA, Sprang Capelle

e-mail: h.verhoeven@boschsprang.eu



Nieuw reclamebord-sponsor | Trimbach Dozen

Trimbach Dozen is voortgekomen uit een echte verpakkingsfamilie. Rond 1910 is de eerste Trimbach 

begonnen met een kartonnage fabriek. 

Jacques Trimbach heeft samen met zijn vrouw zijn handel in verpakkingen opgebouwd tot wat het nu 

is: een gemoedelijk, gedegen bedrijf met volop mogelijkheden.  Sinds 2009 heeft Jacques Trimbach het 

bedrijf overgedragen aan zijn dochter Brigitte en haar echtgenoot Carlos van Wanrooij. Trimbach Dozen 

staat garant voor een goede prijs/kwaliteitsverhouding.

Nieuw reclamebord-sponsor | Goes

Goes Totale Dienstverlening is een jong dynamisch bedrijf, gespecialiseerd in Arbo & Mileu.

Uw veiligheid is onze zorg! Goes Totale Dienstverlening beschikt ook over een uitgebreid netwerk 

van vakbekwame medewerkers,waaronder: DLP'ers (Deskundig Leidingevende Projecten) KVP'ers 

(Kwaliteits verantwoordelijke Personen) MVK'ers (Middelbaar Veiligheidskundige) HVK'ers (Hoger 

Veiligheidskundige) Brandwachten Mangatwachten Veiligheidsmedewerkers 

Goes Totale Dienstverlening selecteers namelijk zelf haar medewerkers en zendt ze voor elke gewenste 

periode uit. Ook kunnen wij voor u V&G plannen uitvoeringsfase opstellen en kunt u bij Goes Totale 

Dienstverlening voor allehande persoonlijke beschermingsmiddelen terecht.

Onder de diverse tabbladen op de site kunt u verdere informatie vinden over de boven genoemden 

onderwerpen. Kortom, met de inzet en " exibiliteit in combinatie met de zeer berokken medewerkers 

van Goes Totale Dienstverlening nemen wij u graag een stukje zorg uit handen.



Onder de diverse tabbladen kunt u verdere informatie vinden over de boven genoemden 

onderwerpen. Kortom, met de inzet en � exibiliteit in combinatie met de zeer berokken medewerkers 

van Goes Totale Dienstverlening nemen wij u graag een stukje zorg uit handen. Wij zijn in staat om in 

heel Nederland uw opdrachten uit te voeren. Wilt u meer weten over de mogelijkheden die Goes Totale 

Dienstverlening u kan bieden, dan willen wij graag een oriënterend onderhoud met u hebben over uw 

speci� eke wensen, zodat wij u vrijblijvend en passend voorstelkunnen doen. Wij hopen dat we u een 

helpende hand mogen toesteken en uw werkzaamheden wat gemakkelijker te maken.

Dus wat ons betreft, tot spoedig!

Nieuw reclamebord-sponsor | Lapenja

Feest DJ Lapenja is sinds maart 2012 bij allen feesten aanwezig bij N.E.O.'25. Sinds dit seizoen is hij trouwe 

sponsor bij de club. Lars draait op verschillende feesten en partijen. Heeft u binnenkort een verjaardag 

of zijn jullie zoveel jaar getrouwd. Twijfel dan niet en contacteer Lars Goes info@feestdjlapenja.nl of bel 

06-13 70 28 32

Emiel van den Hoven en Henk Versteeg werken als zovelen aan de digitale toekomst van NEO om 

onze vereniging ook in dit opzicht naar een grotere hoogte te brengen. De eerste aansluiting van de 

narrowcasting is een feit.




